

金光飛航 COTAI WATER JET

**Travelling to Macau to see the stars?
Save on ferry tickets between Hong Kong and Macau now!**

How to book your Show Ticket + Round-trip Cotai Water Jet™ tickets

You can book great value ferry packages through CotaiTicketing™ online at www.cotaiticketing.com or by contacting our Call Center: Hong Kong 6333 6660 / Macau 2882 8818 / China 4001 20 6618 from 10am – 10pm, 7 days a week.

Cotai Water Jet™ packages can even be booked on the day of the event through our Call Center. If you book online, please reserve your tickets at least 48 hours prior to the event.

Choose your Cotai Water Jet™ sailing time to Macau

Once you select your departure time from Hong Kong to Macau, your Cotai Water Jet™ E-Voucher will be sent straight to your email address.

Bring your printed E-Voucher or E-Voucher Reference Number to the CKS Ticketing Counter at the Hong Kong Ferry Terminal Building for Cotai Water Jet™ ticket collection. (Address: Shop 305n, Shun Tak Centre, 200 Connaught Road, Sheung Wan, Hong Kong)

You decide your Cotai Water Jet™ sailing time back to Hong Kong

Macau to Hong Kong Cotai Water Jet™ ticket redemption is available at the CotaiTicketing™ or Hotel Concierge counter at The Venetian® Macao-Resort-Hotel. Simply present your valid event ticket and choose your preferred sailing time on the same day after the event, or until 11:00pm on the following day, subject to availability.

Terms & Conditions

- A valid email address must be provided at the time of booking to receive your Cotai Water Jet™ ticket confirmation.
- Cotai Water Jet™ Hong Kong to Macau ticket must be collected from the CKS Ticketing Counter in the Hong Kong Ferry Terminal Building - Shop 305n, Shun Tak Centre, 200 Connaught Road, Sheung Wan, Hong Kong. Cotai Water Jet™ sailing tickets cannot be mailed.
- Redemption of the Macau to Hong Kong Cotai Water Jet™ ticket is only available at a CotaiTicketing™ or Hotel Concierge counter at The Venetian® Macao-Resort-Hotel upon presentation of the valid event ticket that is free of damage or mutilation.
- Macau to Hong Kong Cotai Water Jet™ ticket must be redeemed for a sailing time on or before the 11:00pm sailing the day following the event and are subject to availability.
- Cotai Water Jet™ tickets issued as part of this package can only be used by attendees of the Entertainment Event and cannot be re-sold; otherwise the ticket shall be null and void.
- CotaiTicketing™ Conditions of Sale apply, visit www.cotaiticketing.com for details.
- Offer does not apply to tickets already purchased and is not redeemable for cash.
- This offer is not available for use in conjunction with any other offer and is subject to availability.

金光飛航 COTAI WATER JET

准备好来澳与群星见面? 金光飞航™将为你往返港澳之旅节省更多!

如何订购演唱会门票 + 金光飞航™来回船票

阁下可透过金光票务网站 www.cotaiticketing.com 订购金光飞航™优惠套票或可于办公时间内(早上十时至晚上十时)致电金光票务™订票热线：香港 6333 6660 / 澳門 2882 8818 / 中国 4001 20 6618 进行预订。

阁下亦可于表演开始前透过金光票务™订票热线购买金光飞航™优惠套票。马上出发！金光票务™网站将于表演日前 48 小时停止发售金光飞航™优惠套票。

选择你的金光飞航™来澳航班

当阁下选择由香港到澳门之金光飞航™航班后，阁下之金光飞航™电子确认电邮将会发送至阁下之电子邮箱。

阁下只需列印金光飞航™电子确认电邮或简单出示金光飞航™电子确认电邮交易号码于香港上环港澳码头珠江船运服务台换领。（地址：香港上环干诺道中 200 号信德中心 305n 铺）

选择你的金光飞航™返港航班

由澳门至香港之金光飞航™船票可于金光票务™各售票处及澳门威尼斯人酒店大堂礼宾部换领，阁下只需简单出示演唱会门票，即可换领演唱会当日至翌日晚上 11 时正前之所有船期。所有船票供应需视实际情况而定。

条款及细则

- 购买此套票必须于订票时提供有效之电邮地址，以收取订票确认电邮。
- 金光飞航™香港至澳门船票需于香港上环港澳码头珠江船运服务台换领。
- （地址：香港上环干诺道中 200 号信德中心 305n 铺）请注意金光飞航™船票不设邮寄服务。
- 金光飞航™澳门至香港船票可于金光票务™各售票处及澳门威尼斯人酒店大堂礼宾部柜台换领。换领时请出示阁下之演出门票，已损毁或涂污之门票恕不接受。
- 金光飞航™澳门至香港船票必须为演唱会当日至翌日晚上 11 时正前之所有船期。所有船票供应需视实际情况而定。
- 请注意此项优惠船票为演出套票的一部分，仅为购买演出门票者使用。任何门票不得转售，否则所有门票将会取消并作废。
- 以上优惠受金光票务™销售条约所约束，详情请浏览 www.cotaiticketing.com。
- 此优惠不适用于已购买之门票，并且不能兑换现金。
- 此优惠不能与金光票务™其他优惠同时使用。